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HARJUMAA OMAVALITSUSTE LIIT 
VOLIKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 
 
Viimsi raamatukogu, Haabneeme 

22. jaanuar 2020 
Koosoleku algus 10:00 
Koosoleku lõpp 13:55 
 
Osavõtjad: vastavalt registreerimislehele  
Külalised: vastavalt registreerimislehele 

 
1. Aseesimees avas koosoleku, tutvustas päevakorda. Viimsi vallavanem tervitas valla nimel kohalviibijaid. 
 
2. Dirigent Heli Jürgenson selgitas koorijuhtide praegust tasustamist, laulu- ja tantsupidude jätkusuutlikkuse 

teemat ning lähiaja võimalikke arenguid ja laulu-  ja tantsupeo liikumise palgakorralduses. Põhiprobleem 
on selles, et koorijuhil peaks olema tööandja ning et neid tuleks käsitleda professionaalidena. Üle Eesti 
tuleks koorijuhtide tasustamine ühtlustada, kohalike omavalitsuste tugi on oluline (infot saab veebilehelt 
koorijuht.ee). 

 
3. Maanteeameti peadirektor Priit Sauk ja Maanteeameti põhja strateegilise planeerimise juht Jaan Tarmak 

andsid ülevaate Maanteeameti tegevustest ja arenguplaanidest. 

 
4. Projektijuht Hannes Luts tutvustas Tallinna ja Harjumaa kergrööbastranspordi teostatavus- ja 

tasuvusanalüüsi tulemusi. 

 
5. Harjumaa Spordiliidu tegevjuht Sirje Tikerpäe rääkis Harjumaa Spordiliidu tegemistest ja plaanidest. 

Tõstatati küsimus talispordipäeva asemel pöörata suuremat tähelepanu suvespordipäevadele. Järgmise 
talispordipäeva korraldamise otsustab Saue vald, edaspidiste otstarbekuse osas võtab seisukoha HOL 
juhatus. 

 
6. Tallinna Kommunaalameti juhataja Ain Valdmann tõstatas koostöövajaduse Tallinna ja Harjumaa 

läänepoolsete omavalitsuste ühise kalmistu rajamiseks. Tallinn on huvitatud koostööst lähivaldadega, et 
alustada uue kalmistu projekteerimist ning kavandada järgmiste etappide koostööd.  

 
7. Toimus HOL 2020. aasta eelarve esimene lugemine. Eelarveprojekti kohta tegid ettekande ja jagasid 

selgitusi HOL esimees Andre Sepp ja tegevdirektor Joel Jesse. Eelarve maht on 1,412 miljonit eurot. 
Otsustati lõpetada esimene lugemine ja määrata muudatusettepanekute tegemise tähtajaks 31.01.2020. 

 
8. HOL esimees andis teavet HOL juhatuse 15.01.2020 koosolekul arutatust ja otsustatust.  

 
9. Viimsi abivallavanem Annika Vaikla tutvustas Viimsi valla tegevust, vallaasutuste struktuuri, samuti valla 

probleeme ja arenguperspektiive. 
 

/ digitaalselt allkirjastatud /     / digitaalselt allkirjastatud /  
 
Andre Sepp       Kristjan Kenapea  
HOL esimees, koosoleku juhataja     Protokollija  


